
Referat af ledermøde i Vridsted IF, onsdag den 24. maj 2017: 
 

1: Nyt fra aktivitets udvalgene 

    Ikke noget nyt fra nogen af udvalgene 

 

2: Nyt omkring halbyggeriet 

Det går stille og roligt frem af med tegningerne til klubhuset. Der er stadig lang vej    

endnu. Tegningerne bliver vist frem når vi har et færdigt projekt. 

 

3: Idræts møde som Mette Kristine var til 

Der er kommet ny idrætspolitik i Viborg kommune. Mette Kristine har været til møde i 

Viborg og hører om denne. 

 

4: Hjertestarter 

Hjertestarteren i Vridsted lægger hjemme ved en privat person. Vi har forespurgt om den 

skal op og hænge på hallen. Dette kan den godt men den kræver lidt strøm. Vi sørger for 

at den bliver sat op og får strøm. Vi skal lige inden dette have at vide hvem der står for 

løbene vedligeholdelsen af hjertestarteren. Jens tager hånd om dette. 

 

5: Opfølgning af indbrud 

Vi mangler lige et par faktura. Når disse er kommet sender vi det hele ind til 

forsikringsselskabet. 

 

6: Halfest og Tøsefest 

Halfest og Tøsefest bliver begge til noget. Vi står bag halfest igen i år. Mette Kristine 

bliver tovholder på halfesten og vil holde løbene kontakt med halfest udvalget. 

 

7: Indkørsel og busholdeplads 

Lars orientere kort omkring hans møder med kommunen og skolen omkring vores p-plads 

og indkørslen. 

 

8: Evt 

Vi skal have mere styr på promotionsbeløbet ved sportsmaster og hvem der kan købe på 

vores klubkonto ved sportsmaster. Mette Kristine bliver tovholder på sportsmaster. 

LAN party til september. De har nogle spørgsmål ang. strøm, internet og kiosk. Vi 

snakker om disse spørgsmål og svare dem. 

 

 

Næste møde: torsdag den 22. juni 2017 kl. 1930. 


